
Zaključci sa Sjednice  Školskog odbora održane 

dana 3.3.2021. godine u 15.00 sati u prostorima Medicinske škole Pula 

 

Prijedlog dnevnog reda: 

1. Verifikacija zapisnika od 1.2.2021.godine i verifikacija ispravka Zapisnika od 

22.1.2021.godine 

2. Suglasnost za zasnivanje ugovora o radu za radno mjesto nastavnika fizike, biofizike i 

elektronike  

3. Traženje prethodne suglasnosti za uvođenje novog usmjerenja zdravstveno-laboratorijski 

tehničar –zdravstveno-laboratorijska tehničarka 

4. Razno 

Zapisnik vodi: D.P. 

Prisutni: D.P., S.S., S.B.K., G.A., E.B., D.R., C.V.N. 

Kolegica S.S. pozvana putem vidopoziva (samoizolacija) od strane predsjednice ŠO 

Gosti: I.Ž., LJ.R., G.R.Č. 

Ad1) Članovi ŠO  jednoglasno verificirali zapisnik od 22.1.2021. 

Ad2) Ravnatelj I.Ž. obavještava članove ŠO da je D.L. izabran kao nestručna zamjena za 

radno mjesto nastavnika fizike, biofizike i elektronike  do 29.6.2021., na ukupno 17 sati 

mjesečno. 

Članovi jednoglasno dali suglasnost zasnivanje ugovora o radu za radno mjesto nastavnika 

fizike, biofizike i elektronike D.L. 

Ad3) Ravnatelj I.Ž. podsjeća članove na ŠO na razvoj vizije Medicinske škole Pula, gdje osim 

izgradnje nove Škole ima i u planu otvarati nova usmjerenja koja su navedena Statutom 

Medicinske škole Pula. Navodi da kako bi se planirano ostvarilo potrebno je prikupiti  svu 

pripadajaću dokumentaciju te da se planiranje provodi početkom nastavne godine u rujnu za 



nadolazeću godinu, ujedno navodi da je rok odavno prošao. Ranatelj navodi da drugi 

argument koji ide u prilog je ukupni kapacitet Škole  (od 400 učenika, upisom petog razreda 

zdravstveno-laboratorijskih tehničara, broj učenika bi porastao na 550), što premašuje 

prostorne kapacitete. Ravnatelj je prepustio riječ satničarki  G.R.Č. i stručnoj suradnici kako 

bi iznijele svoje stajalište o uvođenju petog razreda. G.R.Č. navodi da je tijekom izrade 

projekta nove Škole bilo u planu  tri zanimanja, no s vremenom potrebe za usmjerenjima su se 

povećale radi dinamike tržišta rada. S trenutnim stanjem od ukupno 19 razrednih odjela dolazi 

do zaključka da je to maksimalan kapacitet nove Škole u kojoj bi se nastava mogla odvijati u 

jednoj smjeni (jutarnjoj). Stručna suradnica navodi da se tijekom svog dudogodišnjeg rada 

susreće sa dinamikom rada Škole, te da se dosadašnjim iskustvom pokazalo da učenici koji 

upisuju četvrti paralelni razred istog usmjerenja su učenici koji imaju upisni prag općeg 

uspjeha u prosjeku 2,8. 

Otvorena diskusija na sjedinici ŠO. 

E.B. zamolila ravnatelja da u buduće kada budu slične točke dnevnog reda na sjednici ŠO da 

se pripremi pripadajuća dokumentacija kako bi članovi bili pripremljeni da se donese jasna 

Odluka, na što ravnatelj iznosi da Škola nije to dužna jer je ona autonomna u donošenju 

Odluka. 

Kolegica D.P. smatra da definitivno nije u interesu učenika a niti nastavnika da se trenutno 

upiše novo usmjerenje. 

Ravnatelj smatra da bi davanje suglasnosti za upis novog usmjerenja bilo protiv interesa 

učenika i djeatnika Škole. 

Predsjednica ŠO dala na glasanje točku dnevnog reda. 

Članovi ŠO većinom glasova (S.S., E.B., G.A., S.B.-K.) dali suglasnost ravnatelju 

Medicinske škole Pula I.Ž. za uvođenje novog usmjerenja zdravstveno-laboratorijski 

tehničar/zdravstveno –laboratorijska tehničarka. Suglasnost nisu dale članice ŠO ( D.P., 

C.V.N.). 

Ad4) Razno / 

Sanja Benazić-Kliba, mag.med techn. 

Predsjednica Školskog odbora 


